
泥浆泵用陶瓷缸套
CERAMIC LINER FOR MUD PUMP 

陶瓷缸套产品特点

· 耐磨性： 与传统的双金属缸套相比， 其寿

命提高10倍以上， 使用寿命可达 4000小

时以上。

· 表面质量： F泵系列陶瓷缸套， 陶瓷内衬

微观组织结构均匀， 表面经过多次精细加

工， 具有良好的光洁度与光泽度。

· 机械性能：由于采用了相变培韧技术， 使

得材料的强度、 硬度、 韧性以及抗热震性

能均大幅度提升， 具有优越的综合机械性

· 综合成本： 与传统的双金属缸套以及单相

氧化铝缸套相比， 由于综合性能的改善与

提高， 可以显著降低维护、 人工、 储存、

运输等综合成本。

PRODUCT FEATURE 

• Excellent wear resistance: Compared with the traditional bimetallic liner, its life span is increased by more 

than 10 times and the service life is up to 4000 hours.

• Good surface quality: ceramic liner of F series pump has ceramic lining of uniform micro-structure, the 

surface has been under fine processing many times, with good finish and gloss.

• Excellent mechanical properties: As a result of the use of phase transformation toughening technology, the 

material strength, hardness, toughness and thermal shock resistance have been greatly improved, with 

superior integrated mechanical properties.

• Lower Cost: Compared with the traditional bimetallic liner and single-phase alumina liner, it can significantly 

「educe the maintenance, labor, sto「age, transportation and other costs, due to improved ove『all performance. 
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